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Az országba

Konzultációs tapasztalatok – A Gazdasági konzultáció tapaszta-
latai alapján a Fidesz megállapodást kötne a gazdasági élet szereplõ-
ivel – mondta Orbán Viktor pártelnök a konzultációt lezáró rendez-
vényen vasárnap. Orbán Viktor a rendezvényen hangoztatta: a párt
kormányra jutása esetén felhasználná a konzultáció során összegzett
javaslatokat. A pártelnök hangsúlyozta, hogy ezek alól azonban kivé-
tel a gazdasági szereplõk által javasolt egykulcsos jövedelemadó rend-
szere, mivel ez nem ad kedvezményeket a gyermekeket nevelõ csalá-
doknak.

MSZP szezonnyitó – Az MSZP megértette, hogy hatékony, nem-
zetet szolgáló, okos és bátor kompromisszumok mentén lehet elõre
vinni a nemzet és a haza sorsát, ez a párt legnagyobb történelmi telje-
sítménye az elmúlt négy évben – mondta a miniszterelnök a szocia-
lista párt szezonnyitó rendezvényén vasárnap. A közelgõ parlamenti
választás nem arról szól, hogyan hívják a következõ miniszterelnö-
köt, a választás nem Gyurcsány Ferenc és Orbán Viktor szemé-
lyes csatája. Arról szól, halljuk-e a nyugdíjasoknak, a gyerme-
kes családoknak, a munkát keresõk százezreinek és a több bért aka-
róknak a hangját – jelentette ki szenvedélyes hangú beszédében
Gyurcsány Ferenc.

Matthaus búcsúja – Lothar Matthaus, a magyar labdarúgó-válo-
gatott volt szövetségi kapitánya 2007. december 31-ig érvényes alá-
írt szerzõdéssel rendelkezik – ezt a német szakember mondta hétfõi
sajtótájékoztatóján, amelyen elbúcsúzott a szurkolóktól és a média
képviselõitõl. Matthaus hozzátette, hogy a Magyar Labdarúgó Szö-
vetségben azonnali hatállyal fel fogja bontani a szerzõdést, így nem
lesz akadálya annak, hogy a tervek szerint február 1-tõl elkezdjen
dolgozni a brazil Atlético Paranaense gárdájánál. A tréner kifejtette
véleményét Bozóky Imrérõl, az
MLSZ volt elnökérõl, Pellady Péter-
rõl, a válogatott marketingmenedzse-
rérõl és Kisteleki Istvánról, a Magyar
Labdarúgó Liga elnökérõl, és bírálta
a magyar sportújságírókat is.

A Lungo Drom tiltakozik – Gyurcsány Ferenc „felszólalásában
kifejtette, hogy a mintegy 700000 magyarországi mélyszegénység-
gel a piacgazdaság szempontjából nem lehet mit kezdeni, le kell mon-
dani arról, hogy õket a munkaerõpiacra visszahozzák” – áll a Lungo
Drom elnöke, Farkas Flórián Fideszes országgyûlési képviselõ által
nyilvánosságra hozott közleményben. Az elnök szerint a kormányfõ
számukra az állami eltartott státuszt, legfeljebb közhasznú munkából
történõ vegetálást szánja. A Lungo Drom azt követeli, hogy a min-
denkori kormány a generációs lánc megszakítása nélkül nyújtson a
jelenleginél sokkal több intézményes segítséget a szegény és fõként a
legszegényebb családoknak. Teleki László, az esélyegyenlõségi mi-
nisztérium államtitkára a Lungo Drom tiltakozására reagálva azt mond-
ta, hogy a rendszerváltás óta a Gyurcsány-kormány tett elsõként olyan
lépéseket, amelyek a jóléti rendszerváltás irányába tudták elvinni azt
a réteget – köztük a magyarországi cigányokat is –, amelyrõl Farkas
Flórián beszél.

ÁFA-védjegy – Az Ifjúsági, Családügyi, Szociális és Esélyegyen-
lõségi Minisztérium közlése szerint egy ingyenes ÁFA-védjegy tájé-
koztatja a fogyasztókat a január 1-jén életbe lépett öt százalékpontos
áfacsökkentés árcsökkentõ hatásának érvényesítésérõl. A kereskedõk-
nek és szolgáltatóknak  a védjegy igénylésekor nyilatkozatot kell alá-
írniuk annak használatáról, és meg kell határozniuk azokat az árucso-
portokat, amelyek árában érvényesítették az áfacsökkentést. Ez kiter-
jedhet minden termékekre, vagy érintheti az egyik meghatározott ter-
mékkört. A kereskedõ a védjegybõl saját költségén reklámhordozót
gyárthat.

Nem tudták megmenteni – Nem sokkal hétfõ hat óra elõtt meg-
halt a második májátültetésen átesett négyéves kislány, Rebeka – tet-
te közzé Járay Jenõ professzor, a SOTE Transzplantációs és Sebésze-
ti Klinikájának igazgatója. A négyéves kislányon végezték el néhány
napja az elsõ élõdonoros májátültetést Magyarországon. Édesapja bal
májlebenyét kapta. Miután állapota a mûtét után folyamatosan rosszab-
bodott, ezért vasárnap újabb májátültetésen esett át. “Nem tudtuk a
kislányt megmenteni” – mondta ma Járay Jenõ professzor, aki hozzá-
tette: a laboratóriumi vizsgálatok szerint a másodszorra beültetett máj
mûködött, hétfõn reggel a gyermek állapota stabil volt, keringése jó-
nak látszott és a szívmûködése is normális volt. Az idegrendszeri tü-
netei nem változtak a vasárnapi állapothoz képest, a veséje viszont
nem mûködött. Délben súlyos tüdõszövõdmény lépett fel a kislány-
nál, ami tüdõvérzést okozott.

A megyébe

Kinevezték – Gajdáné dr. Fehér Ildikót ünnepélyes keretek között
iktatták be a Szeghalmi Városi Ügyészség vezetõi hivatalába. Dr.
Veress Gabriella, Békés megyei fõügyész elmondta: Gajdáné dr. Fe-
hér Ildikó megbízással már egy éve vezette a városi ügyészséget. Szeg-
halmon az ügyészség vezetõi korábban mindig legalább két évtizedig
dolgoztak folyamatosan munkakörükben. Ez a hagyomány várható-
an a jövõben is folytatódik a Sárrét fõvárosában, s a most kinevezett
vezetõ ügyész minden bizonnyal hosszú ideig látja majd el Szeghal-
mon feladatát.

Az év embere – Az orosházi AKG Rt. meghatározó tulajdonosi
körének tíz éves hagyományát – hogy az önmagához képest jelentõs
teljesítményt nyújtóknál valakinek elismerjék a teljesítményét – foly-
tatva az év embere plakett elismerést adományozta 2005-ben az oros-
házi AKG Rt. vezérigazgatójának, Gál Imrének. Az AKG Rt. a 2004-
es, egymilliárd forintos árbevételét tavaly 1,9 milliárdosra növelte,
miközben 80 millió forintos eredményt produkált.

Bemutatkozó – Bemutatkozó programismertetõt tartott Vantara
Gyula, a Fidesz – Magyar Polgári Szövetség megyeszékhelyi képvi-
selõjelöltje a párt békéscsabai irodájában. A rendezvény vendége volt
dr. Turi-Kovács Béla, a Kisgazda Polgári Egyesület elnöke, a Fidesz
országgyûlési csoportjának frakcióvezetõ-helyettese. Vantara Gyula
három problémakör megoldását tartja feladatának: a megyeszékhely
és a térség infrastrukturális fejlesztését, az M44-es mielõbbi megépí-
tését; a munkaerõ-piaci folyamatok élénkítését, a fiatal, pályakezdõ
munkavállalók térségben tartását; az agráriumban a feldolgozóipar
rendbetételét.

Sikeres gyulaiak – Dr. Perjési Klára, Gyula polgármestere újévi
fogadásán elismeréseket adott át, sikeres gyulaiaknak. A cím kitünte-

tettje lett Leel-Õssy Miklós vállalko-
zó, Lovász György erõemelõ, Európa-
és világcsúcstartó, Prohászka Béla
Venesz-díjas mesterszakács, Áchim
Erzsébet orgonamûvész.

Tiltakoznak – Medgyesegyháza ön-
kormányzata levélben kérte a Körös-vidéki Környezetvédelmi, Ter-
mészetvédelmi és Vízügyi Felügyelõséget, hogy ne engedélyez-
zék a Magyar Villamos Mûvek Rt. által a települést is érintõ
Békéscsaba-Nagyvárad 400 kV-os távvezeték tervezet nyomvo-
nalának kiépítését. A beadvány indoklásában szerepel, hogy az ön-
kormányzat a tervezett beruházás részletes hatástanulmányát nem
tartja megalapozottnak.

Gyógyszerészbál – A békéscsabai Fiume Hotelben rendezték meg
a kilencedik megyei gyógyszerészbált a hét végén. A megye 270
gyógyszerészébõl sokan megjelentek, és részt vett a bálon Hávelné
Szatmári Katalin, a Magyar Gyógyszerész Kamara elnöke, dr. Szabó
Sándor, a kamara tiszteletbeli elnöke, Varga Zoltán, a megyei köz-
gyûlés elnöke és Pap János, Békéscsaba polgármestere is.

Széles körben nyomoznak – A megyei fõügyészség nyomozóhi-
vatala egyelõre egy vámost gyanúsít hivatali viszszaéléssel, illetve
jelentõs értékre, bûnsegédként elkövetett csempészettel a decemberi
cigarettacsempészet kapcsán. Dr. Fazekas Géza szóvivõ elmondta:
további személyt gyanúsítottként nem hallgattak ki, a nyomozás je-
lenleg is széles körben folyik. A Merkúr vámkommandó december
12-én csapott le egy csempészbandára a Mezõhegyes és Battonya
közötti úton. Húszezer karton cigarettát, több mint ezer Flash márká-
jú pen-drive-t (mágneses adathordozót) és tizenkét liter zárjegy nél-
küli szeszesital csempészárut szállított az a tehergépkocsi, melyen
rajtaütöttek.

Továbbképzésre nyertek – A Társadalmi befogadás elõsegítése a
szociális területen dolgozó szakemberek képzésével címû projektre
25 millió forintot nyert két konzorciumi partnerével a Békés Megyei
Fogyatékosok Ápoló-gondozó Otthona a HEFOP 2.2 pályázatán. Így
továbbképzési lehetõségeket teremtettek a többféle rászoruló csoport-
tal foglalkozó szakemberek számára.

Nonstop focigála – Csaknem háromszázan léptek pályára a 24 órás
kispályás nonstop focigálán, Szeghalmon, a sportcsarnokban. A ren-
dezvényt a szeghalmi önkormányzat és a Vígh Matild Diáksport Egye-
sület szervezte dr. Csutáné Czikora Ágnes vezetésével. A több száz
játékos – akik révén szinte valamennyi korosztály képviseltette ma-
gát – 48 mérkõzésen, összesen 350 gólt ért el. A legfiatalabb focipa-
lántákból (óvodások és alsó tagozatos tanulók) alkotta gyermekcsa-
patokat Macsári József polgármester köszöntötte.


